



彩卡正面

尺寸：154x122mm

材质：350g双铜纸

工艺：双面彩色印刷，过哑膜和局部UV,对折线处做压痕

备注：边框无需印刷，材质需符合ROHS标准

■ C100M70Y0K0

彩卡背面

Features:

1. Multipurpose EDC Keychain
2. Multi-function flashlight
3. Type-C charging
4. Counterfeit detecting, signal light
5. Max output up to 500lumens
6. RGB color lamp, 365nm UV lamp
7. Side switch, easy to operate
8. Built-in 120mAh lithium polymer battery.

FI1 STANDARD	TURBO	HIGH	MEDIUM	LOW	ECO
	400LM	170LM	100LM	40LM	4LM
	10min	20min	25min	1.3h	17h
	1800cd	The above data is measured in the laboratory according to the measurement method described in the international flashlight measurement standard ANSI / NEMA, FL1, using JETBeam built-in 120mAh lithium battery in the laboratory, different batteries or use environment may affect the above data.			
	85m				
	1.5m				
	IPX6				

Operation:

White light: A short press to turn on, long press to turn off.

When the light is on, a short press of the switch changes the brightness modes from Eco-Low-Middle-High-Strobe.

When the light is off, a long press of the switch to Turbo (over 30s will shut down), release the switch to turn off.

RGB light: Double clicks the switch to turn on. Long pressing to turn off.

When the light is on, a short press of the switch changes the various brightness modes From red-green-blue-flash warning-flashing alternating (red, green and blue LEDs)-beacon-UV.

All modes have memory function.

Lock / Unlock Mode: Quick press of the switch three times, the white LED flashes twice and enter the lock/unlock mode.

Under the lock state, the red LED will light for one second and turn off automatically.

Charging
Use Type-C cable to charge. The red LED will light when charging, the green LED will light when fully charged. Fully charge will takes 40 minutes

Low-voltage protection/reminder function:
When the light is on, the red LED flashes when the battery voltage is low, it will automatically shut down when battery voltage is too low.

Shenzhen JETBeam Electronic Technology Co.,Ltd
Add: 3/F, Building 2, Dunbei Industrial Area, Dalang South Road, Longhua New District, Shenzhen, 518109, China
E-mail: info@jetbeamlight.com
Web: www.jetbeamlight.com

Shenzhen JETBeam Electronic Technology Co.,Ltd
Add: 3/F, Building 2, Dunbei Industrial Area, Dalang South Road, Longhua New District, Shenzhen, 518109, China
E-mail: info@jetbeamlight.com
Web: www.jetbeamlight.com

产品特点:

1. 多用途EDC钥匙灯
2. 多用途辅灯，一物多用
3. TYPE-C直充
4. 验钞、安全警示
5. 最高400流明超高亮度输出
6. 采用3535国产LED,3030红,3030绿,3030蓝,3030UV灯
7. 侧按开关，方便调节
8. 内置120mAh 锂聚合物电池

FI1 STANDARD	极亮	高亮	中亮	低亮	月光
	400LM	170LM	100LM	40LM	4LM
	10min	20min	25min	1.3h	17h
	1800cd	以上数据是按照国际电筒测量标准 ANSI/NEMA, FL1所述之测量方法,使用 JETBeam 内置120mAh锂电池在实验室内测量所得,不同电池或使用环境可能会对以上数据产生影响。			
	85m				
	1.5m				
	IPX6				

操作方法:

白光: 短按开机，长按关机。开机状态，短按切换档位：节能-低-中-高-爆闪
关机状态下：长按进入瞬时超高档(超过30S关机)，松手退出。

彩光: 双击开机长按关机。开机状态，短按切换档位：红-绿-蓝-警闪-流水灯-信标-UV灯

所有档位带记忆。

锁键与解锁: 快速3击按键，进入锁键/解锁，白光闪烁两次表示操作成功!
在锁键状态下，按按键，主灯侧灯都不亮，但红色指示灯亮1秒自动灭，以提示当前是锁机状态。

充电功能: 采用TYPE-C充电。充电时亮红灯，充满电时亮绿灯。充满时间大约40分钟

低亮保护/提醒功能:
开机状态下，电池低压时，红色指示灯闪烁!
当电池电压过低，自动关机。

深圳市杰特明电子科技有限公司
咨询热线: +86-0755-28077748
销售邮箱: info@jetbeamlight.com
网 址: www.jetbeamlight.com
公司地址: 广东省深圳市龙华新区大浪南路墩背工业区二栋三楼
邮 编: 518109